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Centrum 
návazné 
péče     
se modernizuje

Zvýší se po opravě kapacita? 

Zůstane v podstatě stejná, tedy zhruba 200 lůžek, vznik-
ne asi 16 nových pokojů pro pacienty s dvěma až tře-
mi lůžky. To znamená, že se zvýší komfort pro pacienty 
a zlepší prostorové podmínky pro práci personálu.

Opravy se dělají takzvaně za pochodu?
Bude to náročné pro všechny, pro pacienty i zaměstnan-
ce. Opravy by měly být prováděny tak, aby se dotkly 
našich pacientů co nejméně. Za případné omezení a dis-
komfort během nich se předem omlouváme. 

Vraťme se k samotné modernizaci. 
Co všechno bude obnášet? 
Počítáme s novými výtahy, zateplením budovy a rozšíře-
ním rozvodu kyslíku. Každé poschodí by mělo mít svou 
barvu i různé grafické prvky pro dobrou orientaci. V kaž- 
dém patře budou automatické prosklené dveře, které 
oddělí schodiště od lůžkové části oddělení. Oprav se 
dočkají také chodby v dlouhém traktu, které tím získají 
vzdušnější a příjemnější vzhled.

Vymění se například lůžka? 
Obměňujeme je průběžně, když doslouží. Počítáme 
hlavně s  novými antidekubitními matracemi, ty jsou 
pro naše klienty velmi důležité. V  pokojích bychom 
chtěli mít pro každého pacienta uzamykatelnou skříň-
ku. Předpokládáme i  vylepšení nočních stolků, s  těmi 
současnými se špatně manipuluje a  komplikovaně se 
skládají. Samozřejmostí budou nové žaluzie. Na poko-
jích budou televize, na všech stanicích bude k dispozici 

Velkou modernizací pro vyš-
ší komfort pacientů prochá-
zí Centrum návazné péče 

Nemocnice PRIVAMED, které pa-
tří k  největším v  České republice. 
Poskytuje komplexní ošetřovatel-
skou a léčebnou péči dospělým ne-
mocným bez rozdílu věku, kteří trpí 
dlouhodobým, většinou komplikova-
ným onemocněním. Nemocnice ji fi-
nancuje z vlastních zdrojů a vyžádá si 
zhruba 15 milionů korun. Hovoří o ní 
primář Centra návazné péče MUDr. 
Oldřich Berka. 

Čím modernizace začala?
Úpravou vstupu do naší budovy, kudy se dříve mimo jiné chodilo 
do lékárny, a  satelitní části oddělení dialýzy, které se přestěhovaly 
do nové polikliniky u jednodenní chirurgie. Práce se budou provádět 
postupně, jsou rozděleny do několika etap. 

Čeho se budou týkat? 
Část budovy, tedy její krátký trakt ve všech patrech, se především 
změní na nové pokoje pro pacienty. V  přízemí vzniknou šatny pro 
ošetřující personál. V  prvním patře budou lékařské pokoje, vedení 
CNP a kancelář sociální sestry. V rámci úprav budou vyměněny veš-
keré instalace, rozvody, pokoje budou mít nové vybavení, nová jádra 
se sociálním zařízením, konkrétně s  toaletami přizpůsobenými pro 
pacienty v seniorském věku. Na některých pokojích pro pacienty se 
kromě WC a umyvadla počítá se sprchovými koutky, všechny pokoje 
pro pacienty budou disponovat WC a umyvadlem. Bude zachována 
koupelnová místnost na každém podlaží v  dlouhém traktu. Hezké 
prostředí a hlavně přístup k sociálnímu zařízení je pro naše klienty dů-
ležitý. Přispěje to zlepšení jejich kondice, pohody a lidské důstojnosti.

wifi, aby dnešní technicky zdatná generace seniorů mohla komuniko-
vat s rodinou i prostřednictvím videopřenosů. Budou tak moci nejen 
slyšet, ale i  vidět svoje děti či vnoučata, která pokud jsou malá do 
nemocnice nesmějí. 

Nepotřebujete v souvislosti s modernizací 
vyšší počet zaměstnanců? 

Kapacita CNP ze stran pacientů a personálu zůstává stejná. 
Samozřejmě máme zájem o nový personál pro naše oddělení. 

Kdy bude kompletně hotovo? 
Můj odhad je, že kompletní práce by měly být hotovy do konce letošní-
ho roku. Pacienti by se tak měli většího komfortu, než mají v současné 
době, dočkat už před Vánoci. Všichni se už těšíme. Naši klienti i ošet-
řovatelský personál. Děvčata, jejichž práce je nesmírně těžká, budou 
mít více prostoru k péči o pacienty a lepší zázemí. Jsem za to moc rád, 
protože si to zaslouží stejně jako velké poděkování za náročnou práci.




